

《单词百科:electrochemical是什么意思?electrochemical怎么发音?electrochemical的解释和用法》

英语单词electrochemical是什么意思?electrochemical怎么读?electrochemical怎么发音?简答网为您整理了electrochemical的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



electrochemical怎么读

electrochemical的读音:[lektr 'kem k l]

electrochemical的意思

1、adj.电气化学的;电化;

electrochemical的双语例句

1、Dodecyltrimethoxysilane (DTMS) films were prepared on LY 12 aluminum alloys by electrochemical deposition.

采用电化学技术在LY12铝合金表面沉积制备了十二烷基三甲氧基硅烷 (DTMS) 膜.

2、Active carbon deoxidizer has been developed on the principle of electrochemical oxidation.

作者根据电化学氧化原理研制出活性炭脱氧剂.

3、Correspondingly, any complete electrochemical cell can be separated into two hypothetical half-cells.

同样, 任一完整的化学电池也可分为两个假设的半电池.

4、These films demonstrated high activity to the electrochemical reduction of 4-nitrophenol (4-NP) .

两种多孔铋膜对 4- 硝 基酚 的电还原有较高活性.

5、Objective To investigate the nursing of electrochemical interventional therapy in chronic prostatitis.

目的探讨电化学介入慢性前列腺炎的护理.

6、The electrochemical character of Zn electrode mad ed by casting is studied.

探讨了用铸造法制得的多孔锌电极的电化学性能.

7、A laser scanning electrochemical micro region photocurrent spectrum measurement system was developed.

简要报道了激光扫描电化学微区光电流谱测试系统的研制.

8、Black oxide film was prepared on alloy structural steel by electrochemical method.

采用电化学的方法在合金结构钢表面形成一层黑色氧化膜.

9、UV-Vis spectra and electrochemical characteristics of the compound were investigated.

考察了该化合物的紫外 - 可见吸收光谱和电化学性质.

10、Some application examples of pulse electrochemical machining in die-sinking are given.

列举了脉冲电解加工工艺在模具加工中的应用实例.

11、A full automatic electrochemical analysis system based on Labview is proposed.

提出并设计了一种新型的全自动电化学分析系统.

12、The main design of electrochemical machining generalized flow field are briefly stated.

简要阐明了电解加工广义流场设计的主要内容.

13、Pyrrole was polymerized on alkanethiol self-assembled monolayers modified gold electrodes through electrochemical method.

用电化学聚合法在多种烷基硫醇自组装膜修饰金电极上制备了聚吡咯.

14、The brain is an electrochemical organ-using electromagnetic energy to function.

大脑是一电气化学器官 - 使用电磁能运行.

15、The technology uses an electrochemical process to produce electricity.

这种技术利用电气化学反应发电。

以上是简答网为您整理的electrochemical怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于electrochemical的用法、electrochemical的释义、electrochemical的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/electrochemical>